



**SERIES MANIA FORUM
ANNOUNCES WINNER OF THE CO-PRO PITCHING SESSIONS
AND RECIPIENT OF THE €50,000 PRIZE**

**Series Mania Forum Best Project Award given to
the France/Japan comedy romance “Tokyo Crush”**

LILLE, FRANCE – March 25, 2025 – Ms. Laurence Herszberg, founder and general director of Series Mania, and professional jury president, M-K Kennedy, Executive Managing Director of TV Series, STUDIOCANAL, announced this evening the winning project of Series Mania Forum’s annual Co-Pro Pitching Sessions. Of the 15 projects selected and pitched on the first day of Series Mania Forum, the industry arm of the Series Mania Festival, the jury team selected the comedy romance from France and Japan *Tokyo Crush* as winner of the Series Mania Forum Best Project Award.

Along with Kennedy, the jury included André Béraud, Head of Scripted, Programs and Feature Films, ICI Radio-Canada Télé (Canada); Henriette Marienlund, Head of Drama, DR Drama (Denmark); José Pastor, Head of Drama and Fiction, RTVE (Spain) and Frank Seyberth, Head of Coproduction, International Fiction, ZDF (Germany). Together they had the honor of presenting the check for €50,000 to the *Tokyo Crush* team.

“After a good amount of debate, we chose *Tokyo Crush* because we loved the potential we saw for the story IN and OUT of the kitchen. It felt fresh like a series with multiple points of entry for audiences. Featuring an ensemble of characters and conflicts that are ripe for great comedy: clash of cultures, tradition versus modernity, competition and will-they/won't-they romance. All of which made it singular,” commented Kennedy.

“The Co-Pro Pitching Sessions are one of the most anticipated parts of the Series Mania Forum and we are delighted to be giving the €50,000 prize to *Tokyo Crush*. In the difficulties of today’s world, I’m delighted to see that a romance comedy took the top prize. This is just what the audience needs during this time,” added Herszberg.

TOKYO CRUSH - 8 x 30' - France, Japan

Genre: Comedy, Romance

Produced by Jonas Ben Haiem and Jean-Félix Dealberto for Salle Commune, and Hiroko Oda for Flag Inc.

Written by Clémence Dargent

Short synopsis: Mona, a bold Parisian chef, is hired to reinvent a struggling Tokyo izakaya - if only Toshiro, the talented (and annoyingly handsome) grandson of the founder, would let her.

ABOUT SERIES MANIA

Based in Lille since 2018, Series Mania - Lille / Hauts-de-France has become the biggest event dedicated uniquely to television series in Europe. Its festival offers exclusive world premieres of the greatest international series on the big screen, giving its audience - up to 98,000 spectators - 8 days of discoveries, parties, and masterclasses with some of the most renowned personalities in the series world. At the same time, Series Mania welcomes 4,200 professionals from over 70 countries at Series Mania Forum including the anticipated Lille Dialogues summit. Two key events for networking and business extended online on Series Mania+. In 2021, Series Mania launched Series Mania Institute, a training program for students and industry professionals. The association is thus extending its action to support the creation of series in Europe.

<https://seriesmania.com/en/>

PRESS CONTACTS:

MORRIS MARKETING - USA

sheila@morrispr.com

Sheila MORRIS – + 1 818-487-9300

danielle@morrispr.com

Danielle COTTON – + 1 615-554-8671

FRANCE & INTERNATIONAL

Claire VORGER

+33 6 20 10 40 56

claire.vorger@seriesmania.com

MIAM - FRANCE

rpseriesmania@gmail.com

Blanche Aurore DUAULT – +33 6 29 97 88 89

Nathalie IUND - + 33 6 10 96 30 08

Michael MORLON - + 33 6 60 45 65 69



**SERIES MANIA FORUM
DÉVOILE LE LAURÉAT DES CO-PRO PITCHING SESSIONS 2025
QUI REMPORTE LE GRAND PRIX DE 50 000€**

**Le Prix du meilleur projet de Séries Mania Forum est remis
à la comédie romantique franco-japonaise TOKYO CRUSH**

LILLE, FRANCE – 25 mars 2025 – Laurence Herszberg, fondatrice et directrice générale de Séries Mania, et la présidente du jury professionnel, **M-K Kennedy**, Directrice des Séries TV, STUDIOCANAL (Royaume-Uni), ont annoncé ce soir le projet lauréat des Co-Pro Pitching Sessions de Séries Mania Forum.

Parmi les 15 projets sélectionnés et pitchés en cette première journée à Séries Mania Forum, le jury a choisi de récompenser la comédie romantique franco-japonaise ***Tokyo Crush***.

Aux côtés de la présidente, le jury, composé d'**André Béraud**, Premier Directeur, Dramatiques et Longs Métrages, ICI Radio-Canada Télé (Canada), **Henriette Marienlund**, Directrice de la Fiction, DR Drama (Danemark), **José Pastor**, Directeur de la Fiction et des Séries, RTVE (Espagne) et **Frank Seyberth**, Responsable des coproductions, Fiction Internationale, ZDF (Allemagne), a remis aux gagnants un chèque d'un montant de 50 000€ pour permettre le développement de la série.

« Après avoir longuement débattu, nous avons choisi *Tokyo Crush* car nous avons adoré le potentiel offert par l'histoire DANS et HORS de la cuisine. Il nous a semblé que la série avaient de multiples points d'entrée pour le public. Elle met en scène un ensemble de personnages et de conflits propices à une grande comédie : choc des cultures, tradition contre modernité, compétition et romance, autant d'éléments qui rendent la série singulière», a déclaré M-K Kennedy.

« Les Co-Pro Pitching Sessions constituent l'un des temps forts de Séries Mania Forum, et nous sommes ravis de remettre le prix de 50 000€ à *Tokyo Crush*. Dans le contexte actuel difficile, je suis

ravie de voir qu'une comédie romantique a remporté le prix. C'est exactement ce dont le public a besoin en ce moment », a ajouté Laurence Herszberg.

TOKYO CRUSH - 8 x 30' - France, Japon

Genre : Comédie, Romance

Produit par Jonas Benhaïem et Jean-Félix Dealberto pour Salle Commune et Hiroko Oda pour Flag Inc.

Écrit par Clémence Dargent

Synopsis court : Mona, une chef parisienne audacieuse, est engagée pour réinventer un izakaya de Tokyo en difficulté - si seulement Toshiro, le talentueux (et ennuyeux) petit-fils du fondateur, la laissait faire...

A PROPOS DE SERIES MANIA

Basé à Lille depuis 2018, Séries Mania - Lille / Hauts-de-France est devenu le plus grand évènement dédié uniquement aux séries télévisées en Europe. Son festival propose en exclusivité les premières mondiales des plus grandes séries internationales sur grand écran, offrant à son public - jusqu'à 98 000 spectateurs - 8 jours de découvertes, de soirées et de masterclass avec certaines des personnalités les plus renommées du monde des séries. Parallèlement, Séries Mania accueille 4200 professionnels de plus de 72 pays au Séries Mania Forum, dont le sommet très attendu des Dialogues de Lille. Deux évènements clés pour le networking et l'industrie prolongés en ligne sur Séries Mania+. En 2021, Séries Mania a lancé le Séries Mania Institute, un programme de formation destiné aux étudiants et aux professionnels du secteur. L'association étend ainsi son action de soutien à la création des séries en Europe.

<https://seriesmania.com/>

CONTACTS PRESSE

MORRIS MARKETING – USA

sheila@morrispr.com

Sheila MORRIS – 818-487-9300

danielle@morrispr.com

Danielle COTTON – 615-554-8671

MIAM - FRANCE & INTERNATIONAL

claire.vorger@seriesmania.com

Claire VORGER - 06 20 10 40 56

Blanche Aurore DUAULT - 06 29 97 88 89

Nathalie iUND - 06 10 96 30 08

Michael MORLON - 06 60 45 65 69